

混合塑料材质分选机

产品名称	混合塑料材质分选机
公司名称	滑县道口北斗星静电分离设备厂
价格	120000.00/套
规格参数	品牌:北斗星 型号:1200 产地:滑县
公司地址	河南省安阳市滑县道口卫西开发区18号
联系电话	0372-8118690 13213287684

产品详情

混合塑料材质分选机

Mixed plastic material separator

适用范围：

Scope of application:

适用于专用设备去除金属后的各种家电破碎塑料、汽车电动车破碎塑料、电动玩具及其他混合塑料破碎后的材质分选，如PET/PVC、ABS/PS/沉水PP、PC/PA、ABS/PA、ABS/PC等不同组份的塑料。

It is suitable for material sorting of all kinds of broken plastics of household appliances, cars and electric cars, electric toys and other mixed plastics of the special equipment after metals are removed, such as PET/PVC, ABS/PS /submerged PP, PC/PA, ABS/PA, ABS/PC and other plastics in different groups.

结构特点：

Structural feature:

1.本设备属于成套流水线布置，通过采用PLC自动化编程与人机界面操作屏控制：中间输送与提升环节与分选主机合理衔接，自动输送与自动出料的目的，节省人工，便于操作。

1. The equipment is a complete set of assembly line layout, which is controlled by the PLC automation programming and man-machine interface operating screen: reasonable coordination of intermediate transport and

upgrading links and the sorting host for the purpose of automatic transmission and automatic discharge, which saves labor and can be easily operated.

2.分选纯度高，最高分选纯度可达到99%以上。

2. High sorting purity, and the highest sorting purity can reach up to more than 99%.

3.物理分选，节能环保、无任何三废排放。

3. Physical sorting, energy conservation and environmental protection without any discharge of the three wastes.

型号	滚筒直径 (mm)	滚筒转速 (r/min)	静电高压 (v)	功率 (kw)	外观尺寸 (mm)
Model	Diameter of roller (mm)	Speed of drum (r/min)	High electrostatic voltage (v)	Power (kw)	External dimension (mm)
SY-1200	325	0-200	0-120000	2.5	2100*2250*3260
SY-1500				3.2	2450*2250*3680
SY-1800				4.5	2850*2250*4250